
RADA MIASTA 
BIELSK PODLASKI 

17-100 Bielsk Podlaski 
ul. Mikołaja Kopernika 1 

 
Br.0012.4.5.2024          

  
 

Protokół Nr 5/24 
z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miasta Bielsk Podlaski 
w dniu 22 października 2024 roku 

 
Posiedzenie Komisji odbyło się w siedzibie Urzędu Miasta Bielsk Podlaski, przy ul. Kopernika 

1, sala nr 302. Obrady rozpoczęto o godzinie 835, a zakończono o godzinie 846. W posiedzeniu 

uczestniczyli: Przewodniczący Komisji – Włodzimierz Borowik, Wiceprzewodnicząca Komisji – Alina 

Niegierewicz oraz Członek Komisji – Ewa Tarasiuk (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 

papierowej wersji protokołu). 

 

Do pkt. 1 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik otworzył posiedzenie Komisji i powitał wszystkich 

uczestniczących w posiedzeniu. Poinformował, że stosownie do § 29 Statutu Miasta Bielsk Podlaski 

oraz zgodnie z przyjętym postanowieniem ogólnym o zamiarze transmisji ujawnienia przebiegu 

wszystkich posiedzeń Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, wszystkie posiedzenia komisji są 

transmitowane i udostępniane w czasie rzeczywistym na stronie internetowej Urzędu. Obecność 

osób niebędących radnymi ani osobami publicznymi jest równoznaczna z wyrażaniem zgody na 

utrwalanie i rozpowszechnianie ich wizerunku utrwalonego za pośrednictwem kamery. Członkom 

Komisji przypomniał, aby nie upubliczniać danych osób fizycznych bez ich zgody, bo można być 

pociągniętym do odpowiedzialności, jeśli dane zostaną ujawnione. W związku z tym, że Komisja 

rozpatruje sprawy dotyczące m.in. osób fizycznych, poprosił o zachowanie szczególnej ostrożności z 

uwagi na zwiększone ryzyko ujawnienia danych chronionych.  

 

Do pkt. 2 

Ustalenie porządku posiedzenia Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik przedstawił porządek posiedzenia podany w 

zawiadomieniu i otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku uwag oraz chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik 

zamknął dyskusję i poinformował, że Komisja przyjęła proponowany porządek posiedzenia.  

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  

3. Przyjęcie Protokołu Nr 3/24 z posiedzenia Komisji w dniu 10 września 2024 r. oraz Protokołu 

Nr 4/24 z posiedzenia Komisji w dniu 12 września 2024 r. 

4. Rozpatrzenie petycji dotyczącej podjęcia przeciwdziałań w przypadku tworzenia na terenie 
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gminy ośrodków dla imigrantów. 

5. Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

 

Do pkt. 3 

Przyjęcie Protokołu Nr 3/24 z posiedzenia Komisji w dniu 10 września 2024 r. oraz Protokołu Nr 

4/24 z posiedzenia Komisji w dniu 12 września 2024 r. 

 

Przewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik poinformował, że projekty protokołów zostały 

przesłane członkom komisji drogą elektroniczną. Wszyscy członkowie komisji mieli okazję zapoznać 

się z projektami protokołów. Następnie otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. Poinformował, 

że w pierwszej kolejności podda pod głosowanie projekt Protokołu Nr 2/24 z posiedzenia Komisji w 

dniu 30 sierpnia 2024 r. 

 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt Protokołu 

Nr 3/24 z posiedzenia Komisji w dniu 10 września 2024 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Protokołu Nr 3/24 z posiedzenia Komisji w dniu 10 września 2024 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Włodzimierz Borowik, Alina Niegierewicz, Ewa Tarasiuk 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Protokół Nr 3/24 z posiedzenia Komisji w dniu 10 września 2024 r. został 

przyjęty. 

 

Przewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik zwrócił się z pytaniem czy ktoś ma uwagi do projektu 

Protokołu Nr 4/24 z posiedzenia Komisji w dniu 12 września 2024 r.? 

 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję i poddał pod 

głosowanie projekt Protokołu Nr 4/24 z posiedzenia Komisji w dniu 12 września 2024 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Protokołu Nr 4/24 z posiedzenia Komisji w dniu 12 września 2024 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Włodzimierz Borowik, Alina Niegierewicz, Ewa Tarasiuk 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Protokół Nr 4/24 z posiedzenia Komisji w dniu 12 września 2024 r. został 

przyjęty. 
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Do pkt. 4 

Rozpatrzenie petycji dotyczącej podjęcia przeciwdziałań w przypadku tworzenia na terenie gminy 

ośrodków dla imigrantów. 

 

Przewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik poinformował, że dnia 10 września 2024 r. na ręce 

Przewodniczącego Rady Miasta wpłynęła petycja od mieszkańca Białegostoku, która jest skierowana 

do Rady Miasta Bielsk Podlaski (petycja stanowi załącznik nr 2 do papierowej wersji protokołu). 

Komisja zapoznała się z przedmiotową petycją. Wyjaśnił, że petycja ma na celu podjęcie 

przeciwdziałań w przypadku tworzenia na terenie gminy ośrodków dla imigrantów – czy to w ramach 

przyjmowania imigrantów na mocy tzw. paktu migracyjnego przyjętego przez organy 

uchwałodawcze Unii Europejskiej, czy też w ramach relokacji lub innych procedur wynikających z 

umów międzynarodowych albo krajowego prawodawstwa. Dodał, że na terenie województwa 

podlaskiego istnieją ośrodki dla cudzoziemców. W strukturze Podlaskiego Oddziału Straży Granicznej 

funkcjonuje strzeżony ośrodek dla cudzoziemców w Białymstoku, a w tym roku, w związku z presją 

migracyjną na granicy Polski i Białorusi, dodatkowo na potrzeby ośrodka został zaadaptowany obiekt 

należący do Urzędu do Spraw Cudzoziemców. Obiekt znajduje się niedaleko Łomży, w Czerwonym 

Borze. Według stanu na lipiec 2020 roku, zgodnie z danymi dostępnymi w serwisie internetowym, 

funkcjonuje w Polsce dziewięć ośrodków, które są zlokalizowane w czterech województwach - w 

województwie kujawsko-pomorskim, lubelskim, mazowieckim i w województwie podlaskim. 

Następnie Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję w przedmiotowym punkcie i zwrócił się z 

pytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowej sprawie? W związku z brakiem zgłoszeń do 

dyskusji, Przewodniczący Komisji zaproponował aby Komisja wystąpiła do Burmistrza Miasta z 

zapytaniem czy jest zamiar utworzenia ośrodka dla imigrantów na terenie gminy miejskiej Bielsk 

Podlaski. W pytaniu zostałaby również zawarta prośba o informację czy do Urzędu Miasta wpływały 

pisma z instytucji administracji publicznych w przedmiocie tworzenia ośrodków dla imigrantów. 

 

Wobec braku uwag oraz chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik 

zamknął dyskusję w przedmiotowym punkcie i poddał pod głosowanie zaproponowany wniosek. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zwrócenie się do Burmistrza Miasta z pytaniem czy jest zamiar utworzenia ośrodka dla imigrantów 

na terenie gminy miejskiej Bielsk Podlaski? 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Włodzimierz Borowik, Alina Niegierewicz, Ewa Tarasiuk 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik podał wyniki 

głosowania i poinformował, że Komisja przyjęła ww. wniosek.  Stwierdził, że po uzyskaniu 

odpowiedzi do Burmistrza Miasta, Komisja podejmie dalsze kroki. 
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Do pkt. 4 

Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

 

Przewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik otworzył dyskusję w przedmiotowym punkcie 

porządku posiedzenia.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik zamknął 

dyskusję  w przedmiotowym punkcie. Podziękował wszystkim za udział i zamknął posiedzenie 

Komisji.  

 
Na powyższym protokół zakończono.  
 

Protokołował: 
 
Piotr Wawulski 

Przewodniczący 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 
Włodzimierz Borowik 


